



To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 28th January 2020

Novel Coronavirus **Special Notice (1)**

In view of an increase in the number of confirmed and suspected Novel Coronavirus infection cases, the Education Bureau announced on January 25 that all schools (including kindergartens, primary schools, secondary schools and special schools) will extend their Chinese New Year holidays to February 16 (i.e. class resumption will be on February 17) to safeguard students' health.

Although the original period of Chinese New Year holidays is extended, in view of the incubation period of virus, students who are travelling abroad should be back to Hong Kong not later than February 2 and stay home as far as possible. Parents should monitor their children's health condition closely and consult a doctor immediately if need be. Meanwhile, our School will carry out the following measures:

1. Opening of School:

- From February 3 (Monday), our School will remain open to take care of the students who might be unattended at home.
- Our dormitory will be closed until the resumption of School.

2. G1-G5 First Exam, G6 Second Exam:

- G1-G4 exam will be postponed to February 18 to 20 (Tuesday to Thursday).
- G5-G6 exam will be postponed to February 18 to 21 (Tuesday to Friday).
- The exam timetable and syllabus are to be the same.
- Parent-Teacher Day will be held on March 7 (Saturday) as scheduled.

3. Hong Kong Schools Music Festival:

- From today until the resumption of School, all the rehearsals of Choirs, Orchestra and Symphonic Band are cancelled.
- Regarding the competitions of the upcoming Hong Kong Schools Music Festival, our School will notify the concerned parents once further information is received from Hong Kong Schools Music and Speech Association.

4. Sports Meet:

- The Sports Meet scheduled on February 13 (Thursday) will be postponed / cancelled subject to the availability of the sports ground (details to be announced later).

5. Excursions and Competitions:

- All excursions and competitions scheduled from February 3 to 14 will be postponed / cancelled.
- Further details will be announced by the teacher-in-charge after the resumption of School.

6. Online Learning:

- From February 5 (Wednesday), the Chinese, English and Mathematics teachers will upload the learning materials respectively for students of each grade to self-learn at home (details to be announced later).



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

新型冠狀病毒肺炎 特別通告 (1)

鑑於近日新型冠狀病毒感染確診及懷疑個案增加，為保障學童的健康，教育局於 1 月 25 日宣布，全港學校（包括幼稚園、小學、中學及特殊學校）延長農曆新年假期至 2 月 16 日止（即 2 月 17 日復課）。

雖然農曆新年假期延長，但由於病毒有潛伏期，外遊的學生應不遲於 2 月 2 日回港，並留在家中，密切留意健康情況，如有不適，應盡快求醫。本校亦將採取以下之應變措施：

1. 校舍開放

- 由 2 月 3 日（星期一）起，校舍將保持開放，以照顧家中乏人照顧而需要回校的學生；
- 宿舍於復課前將關閉。

2. 一至五年級第一次考試、六年級第二次考試：

- 一至四年級考試將延期至 2 月 18 至 20 日（星期二至星期四）舉行；
- 五至六年級考試將延期至 2 月 18 至 21 日（星期二至星期五）舉行；
- 考試時間表及範圍不變；
- 家長日將如常於 3 月 7 日（星期六）舉行。

3. 香港學校音樂節：

- 由今天起至復課止，所有合唱團、管弦樂團及管樂團之練習將取消；
- 有關香港學校音樂節之比賽安排，本校將有待香港學校音樂及朗誦協會之公布，再作安排。

4. 陸運會：

- 原定於 2 月 13 日（星期四）舉行之陸運會將視乎場地的情況延期或取消（詳情容後公布）。

5. 外出活動及比賽：

- 原定於 2 月 3 日至 14 日期間舉行之所有外出活動及比賽將延期或取消；
- 各負責老師將於復課後公布有關安排。

6. 網上學習：

- 由 2 月 5 日（星期三）起，各級中、英、數老師將分別上載學習材料，供學生於家中學習（詳情容後公布）。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇二〇年一月二十八日